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MEMORIE VAN TOELICHTING 

Zitting van 2 april 2019 

 

OPENBARE ZITTING 

1. Proces-verbaal van de zitting van de gemeenteraad van 26 februari 2019 - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om over te gaan tot de goedkeuring van het proces-verbaal 

van de zitting van de gemeenteraad van 26 februari 2019. 

 

2. Geldigverklaring verkiezing politieraadsleden - kennisname. 

De deputatie van de provincie West-Vlaanderen heeft op 21 februari 2019 de verkiezing van 

hiernavolgende effectieve leden en hun opvolgers van de stad Wervik voor de politieraad van de 

politiezone ARRO IEPER geldig verklaard. 

 

Effectief lid 1e opvolger 2e opvolger 

BOGAERT Yara MARECAUX Dominique DEBLAERE Lien 

D’HELLEM Nino DEGROOTE Ann  

OBIN Yves SCHEIRLYNCK Els  

 

De gemeenteraad wordt hiervan in kennis gesteld. 

 

3. Vrijstelling van financiële verbintenissen van visum van de financieel directeur - 

goedkeuring. 

Op 1 januari 2019 trad het decreet lokaal bestuur in werking.  Volgens artikel 266 van dit decreet komt 
het aan de gemeenteraad toe om de vrijstelling van visum voor financiële verbintenissen te definiëren. 
 
Het begrip “vrijstelling van visum voor financiële verbintenissen ” moet de gemeente in staat stellen om, 
in functie van haar omvang, haar bestuur en haar administratie, op eigen maat en naar eigen inzichten, 
nadere afspraken te maken die tot een werkbare regeling leiden. 
 
De gulden middenweg vinden tussen overmatige betutteling en alles op zijn beloop laten, is dan ook de 
stelregel. 
 
Het bedrag van financiële verbintenissen is de uitgaande nettokasstroom die het engagement van het 
college van burgemeester en schepenen genereert. 
vb. Te ontvangen subsidies worden in mindering gebracht van de kostprijs van de onderliggende 
werken/diensten/leveringen.  
 
Aan de gemeenteraad wordt voorgesteld om de volgende regeling goed te keuren : 
 
Alle financiële verbintenissen waarvan de uitgaande nettokasstroom lager is dan € 10.000 excl. btw 
worden vrijgesteld van visumverlening door de financieel directeur. 
 
De aanstelling van personeelsleden voor een duur van minder dan 1 jaar wordt eveneens vrijgesteld 
van voorafgaand visum. 
 
Dit besluit treedt in werking op 3 april 2019.. 
 
De gemeenteraadsbeslissing van 3 april 2007, gewijzigd op 18 december 2009 en 3 september 2013, 
is niet meer van toepassing vanaf 3 april 2019 en wordt integraal vervangen door huidig besluit. 
 
  

 

4. Vaststelling omschrijving verrichtingen van dagelijks bestuur - goedkeuring. 
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Op 1 januari 2019 trad het decreet lokaal bestuur in werking.  Volgens artikel 41, tweede lid, 8° van dit 
decreet komt het aan de gemeenteraad toe om het begrip “dagelijks bestuur” te definiëren. 
 
Het begrip “dagelijks bestuur” moet de gemeente in staat stellen om, in functie van de omvang van de 
gemeente, haar bestuur en haar administratie, op eigen maat en naar eigen inzichten, nadere afspraken 
te maken over de taakverdeling tussen de gemeenteraad en het college van burgemeester en 
schepenen. 
 
Het uitgangspunt is dat de gemeenteraad de belangrijke richtinggevende beleidskeuzes maakt en 
het daarbij behorende budget goedkeurt.  Het college voert deze beslissingen onder de vorm van 
dagelijks bestuur uit. Het is van belang het begrip dagelijks bestuur goed te definiëren. Het bepaalt 
tenslotte de bevoegdheidsverdeling tussen de gemeenteraad en het college van burgemeester en 
schepenen. 
 
Behoren automatisch tot de verrichtingen van “dagelijks bestuur”:  

- alle beheersdaden zonder financiële impact die niet expliciet tot de bevoegdheid van 
de gemeenteraad behoren. 

- alle beheersdaden die betrekking hebben op het aangaan van verbintenissen met 
financiële impact op het exploitatiebudget/investeringsbudget en die niet onder 
toepassing van de wetgeving overheidsopdrachten vallen.  

- het aangaan van leningen en het uitgeven van schuldpapier met het oog op de 
financiering van de uitgaven die voorzien zijn op het budget en het meerjarig financieel 
beleidsplan.  (cf. Artikel 28, §1, 6° van de wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten 
bepaalt dat de overheidsopdrachten voor diensten betreffende leningen niet onder de 
toepassing vallen van de wetgeving overheidsopdrachten.) 

-  
Bij gemeenteraadsbeslissing van 3 april 2007 werd het begrip “dagelijks bestuur” vastgelegd. De  
gemeenteraadsbeslissing van 3 september 2013 verhoogde de drempelbedragen in functie van de 
gewijzigde wetgeving overheidsopdrachten. 
 
Door de inwerkingtreding van het decreet lokaal bestuur is het definiëren van het begrip “dagelijks 
bestuur” enkel nog van toepassing bij het vaststellen van de plaatsingsprocedure en het vaststellen van 
de voorwaarden van overheidsopdrachten.   
 
De omschrijving van “dagelijks bestuur” binnen de stad en het OCMW worden voor een uniforme manier 
van werken logischerwijs op elkaar afgestemd. 
 
Vanaf 3 april 2019 treedt huidige beslissing in werking en vervallen alle oude 
gemeenteraadsbeslissingen met betrekking tot de vaststelling van het begrip “dagelijks bestuur”. 
 
Het vaststellen van de plaatsingsprocedure en het vaststellen van de voorwaarden van 
overheidsopdrachten in het exploitatiebudget worden volledig, zonder begrenzing gedelegeerd 
van de gemeenteraad naar het college van burgemeester en schepenen. 
 
Het vaststellen van de plaatsingsprocedure en het vaststellen van de voorwaarden van 
overheidsopdrachten in het investeringsbudget worden gedelegeerd van de gemeenteraad naar 
het college van burgemeester en schepenen tot een bedrag van 144 000 euro exclusief btw (dit is 
het huidige grensbedrag van de onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande bekendmaking). 
In de beslissing wordt verwezen naar het artikel waarin dit drempelbedrag werd bepaald, dit bedrag kan 
bijgevolg in de toekomst wijzigen zonder dat hiervoor onderstaande beslissing dient aangepast te 
worden). 
 
Indien het vaststellen van de plaatsingsprocedure en het vaststellen van de voorwaarden van 
overheidsopdrachten gebeurde door de gemeenteraad, zal de eindafrekening (voorlopige oplevering)  
bij werken goedgekeurd worden door het college van burgemeester en schepenen tenzij de 
eindafrekening 15% hoger is dan het gunningsbedrag (vermoedelijke hoeveelheden worden 
meegerekend). 
 
 

5. Vervoerregio Kortrijk - toetreden tot vervoerregioraad - goedkeuring. 
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Op 22 december 2018 heeft de Vlaamse Regering het ontwerp van decreet betreffende de 

basisbereikbaarheid goedgekeurd. 

 

Wervik maakt deel uit van de vervoerregio Kortrijk. 

 

Voor iedere vervoerregio dient er een regionaal mobiliteitsplan te worden opgemaakt. 

 

De opmaak en goedkeuring van dit plan is een taak van de op te richten vervoerregioraad die per 

vervoerregio als overlegorgaan opgericht wordt. 

 

De gemeenten worden via deze vervoerregioraad integraal en rechtstreeks betrokken bij het uittekenen 

van het mobiliteitsbeleid voor de regio.   Zij krijgen een belangrijke rol in de gelaagde organisatie van 

het openbaar vervoer, de synchromodaliteit en de combimobiliteit, het prioriteren, opvolgen en 

evalueren van maatregelen inzake verkeersveiligheid alsook doorstroming, het bepalen van het 

bovenlokaal functioneel fietsnetwerk, met uitzondering van fietssnelwegen, het advies geven aan de 

gewestelijke overheden bij de opmaak van het Geïntegreerd Investeringsprogramma en het prioriteren, 

opvolgen en evalueren van regionale mobiliteitsprogramma’s en  -projecten die van strategisch belang 

zijn op het niveau van de vervoerregio. 

 

Het engagement voor de gemeente houdt het volgende in :  

 actief participeren aan de werking en de overlegmomenten van de vervoerregioraad 

 beschikbare informatie delen (o.m. uit het eigen mobiliteitsplan) 

 constructief meewerken aan de uitvoering van concrete acties 

 

Aan de gemeenteraad wordt het volgende gevraagd : 

 De schepen voor mobiliteit aan te duiden als de vertegenwoordiger van de stad Wervik in de 

Vervoerregioraad van de vervoerregio Kortrijk. 

 De coördinator stadsontwikkeling en mobiliteit aan te duiden als de ambtelijke 

vertegenwoordiger van de gemeente in de vervoerregio Kortrijk.  De ambtelijke 

vertegenwoordiger is gemachtigd de vergaderingen van werkgroepen bij te wonen. 

 De stad Wervik zich te laten engageren om mee te werken aan het opstellen van het 

mobiliteitsplan van de vervoerregio Kortrijk.  Alle gegevens die de gemeente heeft verzameld 

voor de opmaak van het gemeentelijk mobiliteitsplan, worden op eenvoudig verzoek ter 

beschikking gesteld van de vervoerregioraad in functie van de opmaak van het mobiliteitsplan 

voor de vervoerregio en/of voor de voorbereiding van concrete projecten. 

 

 

6. Ontwerpakte erfdienstbaarheid Aquafin - goedkeuring. 

Op 27 mei 2014 werd de akte vestiging erfdienstbaarheid met de NV Auquafin ondertekend, na 

goedkeuring door de gemeenteraad op 5 juni 2012. Deze erfdienstbaarheid kwam er naar aanleiding 

van de aanleg van de rioolwaterzuiveringsinfrastructuur in de ondergrond van Oosthove, plan 

20240/1/08-3-5 dd. 09/02/2012.  

 

Bij het beëindigen van de werken bleek dat de gevestigde erfdienstbaarheid diende te worden 

verschoven in navolging van  plan 20240/1/08-3-5.1/1 dd. 17/09/2018. Vandaar deze wijzigende akte 

van erfdienstbaarheid op het perceel kadastraal bekend onder de 1e afdeling, sectie C, 864T. 

 

Alle kosten, rechten en erelonen van deze akte zijn ten laste van de NV Aquafin. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om deze akte goed te keuren. 
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7. Algemeen gemeentelijk retributiereglement - hervaststelling met een aanvulling voor wat 

betreft het gebruik van het buurthuis De Kier. 

De Kier valt nu volledig onder de bevoegdheid van de stad Wervik. Daarom willen we de verhuring en 

de retributie afstemmen op de rest van onze infrastructuur.    In het algemeen gemeentelijk 

retributiereglement dienen hiervoor dan ook een aantal retributies te worden opgenomen. 

 

Aangezien de ruimte van De Kier quasi identiek is aan de polyvalente ruimte van Ter Hand en Kruiseke 

(grote zaal zonder vergaderzaal en bar) wordt voorgesteld om volgende retributies te heffen voor het 

gebruik van: 

 

Tarieven op en -afbouw activiteit & vergaderingen (per dag)  

 

Normaal tarief € 10 

Verminderd tarief voor erkende verenigingen € 6 

Commercieel tarief € 100 

 

Tarieven activiteit (per dag)  

 

Normaal tarief € 80 

Verminderd tarief voor erkende verenigingen € 50 

Commercieel tarief € 500 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om dit te willen goedkeuren. 

 

 

 

8. W13 - heroriëntering takenpakket - annex samenwerkingsovereenkomst - bekrachtiging 

collegebeslissing van 4 maart 2019. 

Sinds 01 januari 2016 is W13 erkend als Energiehuis.  Deze erkenning werd goedgekeurd in alle 

gemeenteraden in de regio.  W13 heeft hiervoor een overeenkomst met het Vlaams Energieagentschap, 

dit voor de organisatie en de coördinatie van de Vlaamse Energielening in de regio. 

 

De Vlaamse Regering besliste dat Energiehuizen vanaf 1 januari 2019 zich zullen focussen op de 

kerntaken : het verschaffen van leningen aan kwetsbare groepen en verenigingen en het wegwijs maken 

van alle burgers in het Vlaamse energiebeleid. 

 

Om dit nieuw takenpakket te kunnen opnemen, moet er een nieuwe annex 

samenwerkingsovereenkomst ondertekend worden. 

 

Er wordt ook opgeroepen om een afvaardiging te voorzien voor de kredietcommissie.  Dit is het orgaan 

waar de individuele kredietaanvragen worden op voorgelegd en dat tweemaandelijks bijeenkomt.  Een 

afvaardiging is niet verplicht per lokaal bestuur.  Indien er een afvaardiging wordt voorzien, vraagt men 

wel het engagement om zo veel mogelijk aanwezig te zijn in functie van de continuïteit van de werking. 

 

Het College van Burgemeester en Schepenen heeft de annex samenwerkingsovereenkomst tussen 

W13 enerzijds en de gemeente anderzijds op 4 maart 2019 goedgekeurd. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om deze beslissing te bekrachtigen. 
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9. Bijzondere algemene vergadering van de dienstverlenende vereniging Cipal van 22 maart 

2019 - mandaat van de gemeenteraad - akteneming. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om kennis te nemen van het volgende in verband met de 

dienstverlenende vereniging Cipal : 

 Goedkeuring van de voordrachtlijst van 15 kandidaat-bestuurders 

 De aanduiding van een individuele vertegenwoordiger uit deze lijst. 

 

 

 

10. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Tom Durnez (CD&V) - 

interpellatie over de bouwmeesterscan. 

Door gemeenteraadslid Tom Durnez (CD&V) werd het volgend aanvullend agendapunt ingediend : 

 

Interpellatie over de bouwmeesterscan 

 

“De Bouwmeester Scan is een nieuwe tool, door het Team Vlaams Bouwmeester ontwikkeld voor lokale 

besturen die snel werk willen maken van een duurzamer en beter ruimtegebruik.  Een team van experten 

brengt de ruimtelijke en beleidsmatige sterktes en zwaktes van de gemeente in kaart en reikt een 

concrete agenda van projecten en ingrepen aan.  Doel is de gemeenten bij te staan in de transitie naar 

een aangenamere, gezondere, beter uitgeruste en meer inclusieve leefomgeving, gekoppeld aan een 

zorgzamere en duurzamere omgang met het leefmilieu en met natuurlijke hulpbronnen.” 

 

Het bestuur en een aantal personeelsleden kregen ondertussen het resultaat van deze 

bouwmeesterscan van Wervik uitgebreid te zien, met de nodige uitleg en commentaren. 

 

Graag kregen wij vanuit het bestuur bij wijze van inleiding op de interpellatie een uitgebreide voorstelling 

van de bouwmeesterscan tijdens de gemeenteraad.  Daarna willen wij met het bestuur ikv beleid en 

visie en meerjarenplanning samen interpelleren over dit werkstuk. 

 

Met dank om deze interpellatie te agenderen en de voorstelling van de bouwmeesterscan te organiseren 

op de gemeenteraad van 2 april 2019. 

 

Tom Durnez 

Gemeenteraadslid CD&V 

 

 

11. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) - 

Interpellatie over diefstallen en inbraken. 

Door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) werd het volgend aanvullend agendapunt ingediend: 

 

Interpellatie over diefstallen en inbraken : 

 

We konden er de laatste weken niet langskijken op social- en andere media, Wervik kwam meermaals 

in het nieuws inzake criminaliteit. 

 

Al een tijdje worden er opnieuw heel wat fietsen en scooters gestolen. 

 

Inbraken in voertuigen, garages, handelszaken passeerden de revue. 
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Het is lang rustig geweest in de tabaksstad, maar nu krijgen we jammer genoeg opnieuw dergelijke 

zaken op onze boterham. 

 

Het is mijn inziens nog te vroeg om te spreken van een inbraakgolf, maar toch leek het ons inziens een 

opportuniteit om met het bestuur eens van gedachten te wisselen inzake de problematiek. 

 

 Welke stappen zette het stadsbestuur om deze criminaliteit toch enigszins in te dijken ? 

 Is er volledige medewerking van de politiezone Arro Ieper ? 

 Is er verhoogde waakzaamheid ? 

 Bestaat de extra patrouille nog tot 22.00 uur, indien niet waarom ? 

 Graag had ik de criminaliteitscijfers verkregen van 2017 tot nu. 

 

Ik verneem dat er mensen zijn die zelfs geen moeite doen om diefstallen aan te geven. 

 

Graag doe ik dan ook een oproep om dergelijke gevallen aan te geven aan onze politiedensten zodat 

de problematiek beter in kaart kan gebracht worden. 

 

In verkiezingspropaganda konden we lezen dat er stemmen opgaan om van zone te veranderen. 

 

 Zijn er al stappen gezet ? 

 Is er al een berekening gemaakt wat dit eventueel zal kosten ? 

 Wat zijn de voordelen om te veranderen van zone ? 

 Zijn er nadelen als we de stap zetten om te veranderen ? 

 Is dit openbaar maken alvorens een studie te maken niet nadelig voor de stad en de 

politiewerking in Wervik ? 

 

 

12. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Kristof Vandamme (CD&V) - 

Interpellatie over tabaksasten. 

Door gemeenteraadslid Kristof Vandamme (CD&V) werd het volgend aanvullend agendapunt ingediend 

: 

 

Interpellatie over tabaksasten 

 

Naar aanleiding van Erfgoeddag (zondag 28 april a.s.) had ik graag een paar vragen gesteld over een 

stukje erfgoed op ons grondgebied, namelijk de ‘tabaksast’ : 

 

Over de intenties om ergens een tabaksast te verwerven, is ondertussen al acht jaar sprake : 

 

 Collega gemeenteraadslid Hendrik Ingelbeen (CD&V) was er in zijn ambtsperiode als schepen 

bijna in gelukt om de Bonduelle-ast (Koestraat, bij de Leie) aan te kopen, zodat hij via het 

jaagpad kon bezocht worden maar op het laatste moment wou de familie de ast en de grond 

niet verkopen (omdat ze zelf de gebouwen daarnaast wilden verbouwen). 

 In de vorige legislatuur was er zelfs sprake om bij de heraanleg van de tuin achter het Nationaal 

Tabaksmuseum een volledig nieuwe ast te bouwen.  Gezien de kostprijs (50.000 euro) heeft 

men toen beslist om hiervan af te zien en een andere piste te bewandelen, namelijk het 

erkennen van een aantal reeds bestaande asten in onze regio. 

 

Ondertussen zijn er heel wat droogasten verdwenen of omgebouwd en gebruikt voor andere doeleinden. 
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 Daarom mijn vraag of het huidige beleid nog plannen heeft om iets te doen rond het ‘bewaren 

en/of beschermen’ van dergelijke asten ? 

 En meer specifiek vraag ik om hiervan een speerpunt te maken en in deze legislatuur in de 

beleidsnota en de meerjarenplanning. 

 

Kristof Vandamme 

Gemeenteraadslid CD&V 

 

 

13. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Belinda Beauprez (N-VA) - 

Interpellatie over waterhuishouding. 

Door gemeenteraadslid Belinda Beauprez (N-VA) werd het volgend aanvullend agendapunt ingediend: 

 

Interpellatie over waterhuishouding 

 

Bij het doornemen van de briefwisseling kun je er niet naast kijken, heel veel schadeclaims door 

landbouwers i.v.m. schade ten gevolge van de grote droogte vorig jaar. 

Ik las gisteren een artikel dat wij opnieuw een warme zomer mogen verwachten. 

Mijn vraag hieromtrent : zal de schepen van Landbouw samen met de landbouwers en eventueel andere 

actoren (vb. provincie, VMM) een actieplan opstellen om dergelijke zaken te voorkomen, of blijft het 

enkel bij het vaststellen van de schade en dan is het maar zo. 

 

 

14. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Belinda Beauprez (N-VA) - 

Interpellatie over opkuis technische en groendienst. 

Door gemeenteraadslid Belinda Beauprez (N-VA) werd het volgend aanvullend agendapunt ingediend: 

 

Interpellatie over opkuis technische en groendienst 

 

In juli verleden jaar (2018) heb ik als toenmalig schepen samen met de diensten en mensen van de 

administratie, zowel de site groendienst die er enorm vuil bijlag als de site technische dienst laten 

opruimen. 

 

Er werd besproken dat er bepaalde materialen mochten weggegooid worden, maar er waren ook 

materialen die zouden kunnen verkocht worden (vb. compressor, kasseistenen, arduinstukken, 

boomroosters, …) 

 

Wij hadden dan ook besloten om deze goederen via een openbare verkoop van de hand te doen zodat 

die goederen aangezien deze telkens dienen verlegd en niet gebruikt worden een nieuwe eigenaar 

zouden kunnen vinden. 

 

Ook bepaalde kunstwerken zouden een nieuwe bestemming krijgen. 

 

MIJN VRAAG : 

 

Komt er nog een openbare verkoop of gaan wij alles terug laten verloederen ? 

Het kan niet de bedoeling zijn dat wij alle goederen terug van hier naar daar gaan verleggen ? 

Staan de kunstwerken nog te verkommeren, welk respect is dit ten opzichte van de schenkers, 

kunstenaars ? 

Kortom, wat is reeds ondernomen sinds juli 2018 om bepaalde goederen aan de man te brengen ? 

 

In bijlage ook nog foto’s die ik toen heb genomen. 
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15. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Els Scheirlynck (CD&V) - 

Interpellatie over werken doortocht Ter Hand. 

Door gemeenteraadslid Els Scheirlynck (CD&V) werd het volgend aanvullend agendapunt ingediend : 

 

Interpellatie over werken doortocht Ter Hand 

 

Verschillende burgers spreken mij aan over de toekomstplannen van de rioleringswerken op Ter Hand.  

Blijkbaar werden er al verschillende vooronderzoeken en boringen ondernomen door Aquafin. 

 

Graag zouden we hierover meer duiding krijgen. 

 

 

16. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) - 

Interpellatie over de wekelijkse markt. 

Door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) werd het volgend aanvullend agendapunt ingediend: 

 

Interpellatie over de wekelijkse markt 

 

In de regionale pers was er onlangs heel wat te doen rond de wekelijkse markt. 

 

We hebben vernomen dat de markt binnenkort herschikt wordt, wat ons een heel goede zaak lijkt. 

 

Maar het gekozen inspraakmoment voor de marktkramers leek ons wat ongelukkig uitgekozen. 

 

Wie organiseert er nu een vergadering om 11.00 uur wanneer de markt een van zijn drukste momenten 

beleefde. 

 

Ik stel mij ook de vraag hoeveel van de marktkramers op dit moment waren. 

 

Graag had ik dan ook, indien mogelijk, het verslag van de vergadering ontvangen. 

 

 Is er al nagedacht waar de markt geplaatst zal worden als ‘De Steenakker’ heraangelegd wordt 

? 

 Is er al een timing wanneer de vrijdagmarkt heraangelegd wordt ? 

 Kwatongen beweren dat er niet zal gewacht worden op de parking die aangelegd wordt in de 

Gasstraat, klopt dit ? 

 Komt er een nieuw overlegmoment met de marktkramers ? 

 Klopt het dat er een deel van de markt naar de vrijdagmarkt gaat ? 

 

 

17. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) - 

Interpellatie over het dossier 'De Boucherie'. 

Door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) werd het volgend aanvullend agendapunt ingediend: 

 

Interpellatie over het dossier ‘De Boucherie’ 

 

Graag hadden we een stand van zaken verkregen van het dossier ‘De Boucherie’ die onlangs het 

eigendom werd van de stad. 
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 Is er al een ontwerper aangesteld voor de verbouwing van het pand ? 

 Staat het nieuwe bestuur nog achter het huidige plan ? 

 Is er overleg geweest met de ‘Unie van de Zelfstandige Ondernemers’ ? 

 

 

18. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Bercy Slegers (CD&V) - 

Interpellatie 'Gedachtenwisseling over verdere strijd tegen zwerfvuil'. 

Door gemeenteraadslid Bercy Slegers (CD&V) werd het volgend aanvullend agendapunt ingediend: 

 

Interpellatie ‘Gedachtenwisseling over verdere strijd tegen zwerfvuil’. 

 

Beste, 

 

De deelname van Stad Wervik aan de grote lente-schoonmaak op zaterdag 23 maart was een 

fantastisch goede actie. 

 

We merken ook dat er meer en meer bereidheid is bij onze inwoners om mee te helpen afval ruimen.  

Maar dit blijft een beetje dweilen met de kraan open.  De vrijwilligers die zich hiertoe engageren zijn 

meestal niet de vervuilers. 

 

We horen ook van vrijwilligers dat zij het soms ontmoedigend vinden dat er enkele dagen na het 

opruimen opnieuw afval ligt.  Graag had ik met de gemeenteraad eens gebrainstormd en nagedacht 

hoe we op ons grondgebied “de wortel van het probleem” kunnen aanpakken ? 

 

Wat is nu … de volgende stap ? 

 

Dank u wel, 

 

Bercy Slegers -  CD&V Fractieleider 

 

19. Vragen, antwoorden en mededelingen. 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Belinda Beauprez – Waar blijft het beleidsplan ? 

 

Het jaar van de nieuwe legislatuur is nu toch reeds enkele maanden van start, tot onze verbazing blijft 

het ijzig stil rond het beleidsplan, vele gemeenten hebben hun plan reeds kenbaar gemaakt. 

 

Mijn vraag : wanneer zal de nieuwe bestuursploeg hun beleidsplan kenbaar maken. 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Belinda Beauprez – Participatie in gemeenteraad 

 

In de notulen van het college dd. 11 maart 2019 agendapunt 10 lees ik dat er een oproep geweest is 

van de Vlaamse overheid en van de VVSG i.v.m. participatief werken aan de gemeenteraad. 

 

Vernieuwende initiatieven kunnen ondersteund worden.  De kandidatuur met projectvoorstellen dient 

uiterlijk tegen maandag 29 april te worden ingediend. 

Ik lees dat de schepen Pynket samen met de voorzitter hieromtrent een initiatief zullen nemen. 

 

Aangezien wij nu reeds 2 april zijn meen ik dat jullie al een zicht hebben op welke voorstellen u naar 

voor zult brengen in uw projectvoorstel voor onze stad. 

 

Zo er reeds voorstellen zijn opgemaakt, kunt u deze kort aan ons toelichten ? 
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N-VA is een grote voorstander om ook de jeugd te laten participeren, dit was trouwens 1 van onze 

programmapunten tijdens de vorige verkiezingen, kan dit punt ook meegenomen worden in uw 

projectvoorstel vb. door een kindergemeenteraad op te richten. 

 

GESLOTEN ZITTING 

20. Ontwerpakte verkoop perceel 33029A429D02, restperceel bouwland gelegen Vos- en 

Fonteinestraat - goedkeuring. 

 

21. Dading - goedkeuring. 

OPENBARE ZITTING 

22. Personeel lokaal bestuur - eedaflegging algemeen directeur. 

In openbare zitting wordt overgegaan tot de eedaflegging van de algemeen directeur. 

 


